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Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mikorra várható, hogy a betegek 1-2 ágyas, televízióval és internettel felszerelt
szobákban gyógyulhatnak majd?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Kóka János gazdasági és közlekedési miniszterhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Gyurcsány Ferenc Miniszterelnök úr 2007 . február 12-i évértékelő beszédében a következő
kijelentést tette - szó szerinti idézet következik- :

„Kaposváron ma is elismert kórháj működik. Negyvennégy pavilonban, s éttagoltan folyik a gyógyítás; 20-30
betegre jut egy fürdős oba. követkelő három-négy évben egy tejesen új kórháji épületet építünk . A 44 helyről egy
helyre kerül a gyógyítás . A szobák többsége egy-két ágyas lesi, mindegyikhegy lesi fürdőszoba, televí.ió és internet -
itt testem hoZ~á, csak legyenek olyanok egyre nagyobb számban a magyarok, hogy tudják is a . internetet
használni. A betegek menüből választhatnak, eldönthetik majd - nyilván bizonyos körülmények kó~ött és
bizonyos feltételekkel -, hogy mit kívánnak ebédre vagy vacsorára . "

Kérdezem Tisztelt Miniszter Úrtól:

Tekintettel arra, hogy a kórházakba számos helyen a betegeknek a gyógyszert, az élehniszert, sőt a
toalettpapírt is magukkal kell hozniuk, Ön szerint mikorra várható, hogy a betegek 1-2 ágyas,
televízióval és internettel felszerelt szobákban gyógyulhatnak majd?

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2007 . március 05 .
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